
  Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374 

  PROTOKOLL NR 9-2023 
  Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 4 juli 2023 kl.19.00 

Närvarande: 
Ordförande; Fredrik Nilsson 
Ordinarie ledamöter; Lena Petri, Mona Plånborg Grenholm, Stefan Mörk, Aleksandra  

             Palumbo, Anna Johansson, Annika Holm samt Lillan Holmberg,               
             Suppleanter; Maria Delhamn samt Susann Gustavsson            
             Anmält frånvaro; Johanna Hampf, Marika Pontén, AnneQe Gustavsson Sundell samt  
                   Beatrice UQerström                
                            
   

§111 Mötets öppnande 
Ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl. 19.09  

§112 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes  

§113 Val av justerare 
Maria Delham valdes aQ justera dagens protokoll 

§114 Föregående protokoll 
Protokoll nr 5 och 6 godkändes med en kompleQerande deltagarförteckning Xll protokoll 6 

§115 Ekonomisk rapport 
Kassekonomin är god och det som sker nu är aQ de kommer in pengar för anmälningsavgiYer Xll 
NaXonalen.   

 Medlemsrapport 
Dagsläget har klubben 4172  medlemmar vilket är eQ litet tapp. 

§116 AU-beslut 
- 

§117 KommiSéer och arbetsgrupper 
- AvelskommiSén 
Har inget aQ rapportera 

- RU 
Väntar på aQ få svar om höstens kurser 

- UtställningskommiSén 
Stefan rapporterade från gruppens arbete 
Beslut: gruppen gör en enkät Xll SPKs uppfödare för aQ undersöka intresset för en gala och Stefan skickar 
ut en preliminär budget 

- Domargruppen 
 LoQen har nu på börjat sin utbildning på pudlar och kommer aQ bjudas in Xll gruppen som ny domare på 
pudel. 

- NaYonalen 
Aleksandra redogjorde för arbetet. Hi\lls har vi 243 hundar anmälda. Vi har 70 hundar från utlandet, bla 
från Japan, Bulgarien, Holland, Italien förutom från de nordiska länderna.  
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- Pudel-SM 
Vi har ingen informaXon eYesom Bea inte är närvarande. 

- KommiSén för de arbetande pudlar 

- KommunikaYonskommiSén  
Hemsidan 
Annika informerade om aQ Malin fortsäQer aQ uppdatera och göra sidan mer arbetarvänlig. 
PudelNyS 
Kommer reportage från agility SM där ca 50% av deltagarna i de lägre klasserna var pudlar! 
SoMe och Shop 
Rullar på som vanligt och aQ stämningen både på a och Instagram är bra. 
Leveranser på varor Xll shopen är svårt aQ få eYersom leverantörerna har problem aQ få varor från Kina. 
Lena tycker aQ vi tar upp en utvärdering av sponsorer på verksamhetskonferensen. 

- OrganisaYonskommiSén 
Har dragit igång arbetet med en uppförandekod inom klubben. Gruppen hoppas kunna redovisa siQ 
arbete på PF våren 24. 
Årshjulet 
- utvärdering av sponsorer 
Annika eYerlyser mer material  
Verksamhetskonferensen 
I år blir den under hösten och genomförs digitalt men gruppen tycker aQ konferensen i framXden skall 
vara fysisk på hösten och digital på våren.  

- Rapporter 
Fredrik Nilsson, Stefan Mörk och Mikael Nilsson (som var på plats på SKK iaf) har varit på möte med 
avelskommiQén på SKK och där deltog även föreningen för flerfärgade. Pudelklubben kommer aQ sända 
en skrivelse Xll SKKs ordförande Thomas Uneholt. Skrivelsen kommer även aQ sändas ut det Xll 
rasklubbar, specialklubbar och länsklubbar.  

- Inkomna skrivelser 
Fredrik redogjorde för några skrivelser 

- Beslutslistan 

- Kommande möten 

- Övriga frågor 
Maria föreslog aQ vi skickar ut pressmeddelanden Xll lokalXdningar innan NaXonalen. Annika hjälper Xll. 

- Mötet avslutades kl.21.20 

- Nästa möte  augusX kl.19.00 
 

_______________________________________ ________________________________________ 

Lillan Holmberg, sekreterare   Fredrik Nilsson, ordförande 
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________________________________________ 
Maria Delham, protokolljusterare 
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